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Svar på motion om lokalt ishockeygymnasium 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att återremittera motionen för att utreda om det 

finns någon gymnasieskola med NIU (nationell intagning) där det även finns 

individuellt val (profil) för ishockey, hur samverkan är mellan skolan och 

förening och hur verksamheten fungerar. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Matija Rafaj (S) lämnat in en motion där han yrkar att kommunen ska utreda 

möjligheter till ett lokalt ishockeygymnasium för killar. Detta för att 

Sunnerbogymnasiet främst ska vara för våra egna invånare och för att tillgodose 

de behov och utmaningar som finns i vår kommun, skriver Rafaj (S). 

 

Barn- och utbildningsförvaltningen skriver i en tjänsteskrivelse att de har varit i 

kontakt med ishockeyföreningen IF Troja Ljungby för diskussion om eventuell 

samverkan. Föreningsstyrelsen beslutade dock våren 2016 att inte satsa på en 

ishockeyprofil för killar. 

 

Barn- och utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att besluta att 

motionen anses besvarad. 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att motionen anses 

besvarad. 

 

Beslutsunderlag 
Barn- och utbildningsnämndens yttrande 2017-08-30.  

Barn- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-07-05. 

Kommunstyrelsens yttrade 2017-09-12. 

 
Yrkanden 
Matija Rafaj (S) yrkar att ärendet återremitteras för att utreda om det finns 

någon gymnasieskola med NIU (nationell intagning) där det även finns 

individuellt val (profil) för ishockey, hur samverkan är mellan skolan och 

förening och hur verksamheten fungerar. 

 

Beslutsordning 
Ordföranden frågar om ärendet ska avgöras idag eller om det ska återremitteras 

enligt Rafajs (S) yrkande och finner att ärendet ska avgöras idag. 
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Omröstning 
Votering begärs och genomförs med följande omröstningsordning: 

Ja-röst för att avgöra ärendet idag och 

Nej-röst för att återremittera ärendet enligt Rafajs (S) yrkande. 

 

Omröstningen resulterar i 29 ja-röster och 19 nej-röster. Eftersom det vid första 

återremitteringen endast krävs en tredjedel av rösterna från de närvarande 

ledamöterna så har fullmäktige därmed beslutat att återremittera ärendet. Se 

omröstningslistor på sidorna 3 och 4.


